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Protokół z I sesji Rady Gminy Suchy Las VIII kadencji 

22 listopada 2018 r. (czwartek), godz. 16:30 

Park Wodny OCTOPUS, sala multimedialna 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Złożenie ślubowania przez radnych. 

3. Wybór komisji skrutacyjnej. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady. 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady. 

6. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Suchy Las.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia ilości komisji stałych Rady Gminy i ich liczebności. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

12. Powołanie pozostałych komisji stałych Rady Gminy Suchy Las i wybór ich przewodniczących.  

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad. 1.  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Z. Hącia jako najstarszy wiekiem Radny Gminy Suchy Las otworzył I sesję Rady Gminy 

Suchy Las VIII kadencji w dniu 22 listopada 2018 r. o godz. 16:45.  

Radny Z. Hącia powitał Radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, sołtysów, przewodniczących 

zarządów osiedli oraz przedstawicieli Urzędu Gminy Suchy Las oraz gości, w tym radnych powiatu 

poznańskiego G. Głowacką oraz J. Świerkowskiego.  

Z. Hącia prowadzący obrady sesji do czasu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy stwierdził 

prawomocność obrad wskazując, że na 15 Radnych obecnych było 15 Radnych.  

Z. Hącia wskazał na najważniejsze cele i obowiązki Radnych Gminy Suchy Las podkreślając misję  

do realizacji w ramach mandatu Radnego.  

 

Ad. 2.    

Złożenie ślubowania przez Radnych. 

 

Radny Z. Hącia poprosił Radnych o powstanie i złożenie ślubowania, a następnie przybliżył procedurę 

ślubowania. 

Radny Z. Hącia odczytał rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej 

ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. Następnie wszyscy Radni potwierdzili rotę słowami „ślubuję”, 

niektóre osoby dodały jeszcze sformułowanie „tak mi dopomóż Bóg”.   

 

Ad. 3.  

Wybór komisji skrutacyjnej. 

 

Do komisji skrutacyjnej zgłoszono następujących kandydatów spośród Radnych: 

- W. Prycińska,  

- R. Rozwadowski,  

- W. Majewski, 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Z. Hącia zarządził głosowanie en bloc w sprawie zatwierdzenia ww. kandydatur do komisji 

skrutacyjnej.   
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Głosowano: 15 głosów za, jednomyślnie. Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T.  

 

Następnie Radny Z. Hącia zarządził przerwę w obradach w celu przygotowania się do pracy komisji 

skrutacyjnej.  

 

Ad. 4.  

Wybór Przewodniczącego Rady. 

 

W imieniu ugrupowania „Gmina dla Ciebie” Radna J. Pągowska zgłosiła kandydaturę Anny 

Ankiewicz na Przewodniczącą Rady Gminy Suchy Las, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Następnie A. Ankiewicz krótko scharakteryzowała swoją dotychczasową pracę społeczną  

i samorządową na rzecz mieszkańców Gminy Suchy Las.  

W dalszej kolejności komisja skrutacyjna przeprowadziła procedurę wyboru Przewodniczącej Rady 

Gminy Suchy Las w formie głosowania tajnego z wykorzystaniem kart do głosowania i urny. 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej W. Prycińska wyjaśniła zasady tego głosowania. Następnie 

wszyscy Radni oddali swoje głosy do przygotowanej uprzednio urny.  

W wyniku głosowania Przewodniczącą Rady Gminy Suchy Las VIII kadencji wybrano Annę 

Ankiewicz z wynikiem 15 głosów „za”. Wyboru dokonano jednomyślnie.   

Uchwała Rady Gminy Suchy Las w tej sprawie nosi numer I/1/18. 

 

Następnie nowo wybrana Przewodnicząca Rady A. Ankiewicz podziękowała za wybór i przejęła  

od Radnego Z. Hąci przewodniczenie obradom sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 5.  

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

W imieniu ugrupowania „Gmina dla Ciebie” Radny M. Jankowiak zgłosił kandydaturę Radosława 

Banaszaka na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Suchy Las, który wyraził zgodę  

na kandydowanie. 

Następnie komisja skrutacyjna przeprowadziła procedurę wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Suchy Las w formie głosowania tajnego z wykorzystaniem kart do głosowania i urny.   

W wyniku głosowania Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Suchy Las VIII kadencji wybrano 

Radosława Banaszaka z wynikiem 15 głosów „za”. Wyboru dokonano jednomyślnie.   

Uchwała Rady Gminy Suchy Las nosi numer I/2/18. 

 

Nowo wybrany Wiceprzewodniczący Rady R. Banaszak podziękował Radnym za wybór  

i zadeklarował ścisłą współpracę z Przewodniczącą A. Ankiewicz.  

 

Ad. 6. 

Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Suchy Las.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy A. Ankiewicz poinformowała o przejściu do punktu obejmującego 

złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Suchy Las i poprosiła wszystkich obecnych o powstanie.  

 

Wójt Grzegorz Wojtera złożył uroczyste ślubowanie wobec Rady Gminy Suchy Las oraz gości 

wygłaszając poniższe słowa roty ślubowania: 

„Obejmując urząd wójta gminy uroczyście ślubuje, że dochowam wierności prawu, a powierzony  

mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi 

dopomóż Bóg”.  
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Przewodnicząca Rady A. Ankiewicz poinformowała, że dnia 2 listopada 1998 r., czyli 20 lat temu  

G. Wojtera został wybrany na I kadencję Wójta Gminy Suchy Las i jednocześnie złożyła mu 

gratulacje oraz przekazała życzenia na kolejną kadencję.  

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę w obradach sesji.  

  

Ad. 7.  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia ilości komisji stałych Rady Gminy i ich liczebności. 

 

Przewodnicząca Rady A. Ankiewicz odczytała projekt uchwały ustanawiający poza Komisją 

Rewizyjną oraz Komisją Skarg, Wniosków i Petycji trzy stałe Komisje, tj.: 

- Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – do 7 osób, 

- Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego – do 7 osób,  

- Komisję Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska i Spraw Komunalnych – do 7 osób.  

 

Następnie Radny M. Przybylski zaproponował podział na dwie oddzielne komisje, czyli Komisję 

Budżetu i Finansów oraz Komisję Rozwoju Gospodarczego – tzw. planistyczną. Jako główny 

argument wskazał, że połączenie kwestii budżetowo – finansowych ze sprawami z zakresu planowania 

przestrzennego nie sprawdziło się w poprzedniej kadencji. Radny M. Przybylski podkreślił, że wraz  

z podziałem komisji należałoby zmniejszyć liczbę ich członków do 5 członków, co pozwoliłoby 

uniknąć wzrostu kosztów finansowych z tytułu funkcjonowania komisji. Radny stwierdził, że ta 

komisja będzie miała zbyt dużo pracy w porównaniu z innymi komisjami.  

 

Wójt G. Wojtera poparł projekt, który zakłada jedną Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego, stwierdzając, że praca tej komisji zależy od podejścia do kwestii jakimi będzie  

się zajmowała komisja, czy nie będzie chciała zajmować się tworzeniem projektów planów 

miejscowych, co miało niejednokrotnie miejsce w poprzedniej kadencji. Wójt wskazywał  

na powiązanie skutków finansowych planów miejscowych z kwestiami budżetowymi. Wójt 

zaproponował, aby oddelegowano członka tej komisji do prac w tzw. gminnej komisji urbanistycznej.  

 

Radny W. Majewski zwrócił uwagę na zbyt długie nazwy komisji.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie ws. nazwy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Spraw Społecznych, w liczbie do 7 osób. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 14: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Sztolcman T.,  

Przeciw – 1: Słowiński G., 

Wstrzymujących się – 0.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie ws. nazwy Komisji Budżetu, Finansów  

i Rozwoju Gospodarczego, w liczbie do 7 osób. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 14: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Radzięda J., Rozwadowski R., Sztolcman T., Słowiński G., 

Przeciw – 1: Przybylski M., 

Wstrzymujących się – 0. 

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie ws. nazwy Komisji Porządku Publicznego, 

Ochrony Środowiska i Spraw Komunalnych, w liczbie do 7 osób. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M.,Radzięda J., Rozwadowski R., Słowiński G. 

Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 
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Wstrzymujących się – 0. 

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

określenia ilości komisji stałych Rady Gminy i ich liczebności.  

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M.,Radzięda J., Rozwadowski R., Słowiński G., 

Sztolcman T.,  

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/3/18. 

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz poinformowała o utworzeniu klubu radnych „Inicjatywa Mieszkańców 

– Gmina Razem”, którego przewodniczącym został Radny M. Przybylski, a członkami zostali Radni:  

Z. Hącia, W. Majewski, M. Przybylski, G. Słowiński.   

 

Ad. 8.  

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz poinformowała o obowiązku wchodzenia w skład Komisji Rewizyjnej 

pięciu członków.  

Jako kandydatów do Komisji Rewizyjnej zgłoszono następujących Radnych:  

- W. Prycińska,  

- M. Jankowiak,  

- J. Pągowska,  

- T. Sztolcman,  

- M. Przybylski.  

Powyżsi kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej.  

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M.,Radzięda J., Rozwadowski R., Sztolcman T., 

Słowiński G., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/4/18. 

 

Ad. 9.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radna W. Prycińska zgłosiła kandydaturę Radnego M. Jankowiaka na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Radny M. Jankowiak wyraził zgodę na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 14: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Koźlicka I., Łączkowski K., Majewski W., 

Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R., Słowiński G.,  

Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 1: Jankowiak M. 

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/5/18. 
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Ad. 10.  

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zaproponowała, aby Komisja Skarg, Wniosków i Petycji liczyła  

4 członków. 

Radny Z. Hącia stwierdził, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji powinna liczyć nieparzystą liczbę 

członków z uwagi na możliwości głosowania i Komisja powinna liczyć 5 członków i złożył wniosek 

formalny w tej kwestii.  

Radca prawny mec. H. Kuligowski stwierdził, że najpierw powinien być głosowany wniosek dalej 

idący, czyli wniosek Radnego Z. Hąci.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie ws. wniosku Radnego Z. Hąci o 5 - osobowy 

skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 5: Hącia Z., Łączkowski K., Majewski W., Przybylski M., Słowiński G., 

Przeciw – 10: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Jankowiak M., Koźlicka I., Pągowska J., 

Prycińska W., Radzięda J., Rozwadowski R., Sztolcman T.,  

Wstrzymujących się – 0. 

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie ws. swojego wniosku o 4 - osobowy skład 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 11: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., Pągowska 

J., Prycińska W., Radzięda J., Rozwadowski R., Sztolcman T.,  

Przeciw – 4: Hącia Z., Majewski W., Przybylski M., Słowiński G., 

Wstrzymujących się – 0. 

 

W wyniku głosowania ustalony został 4 – osobowy skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Jako kandydatów do tej Komisji wskazano następujących Radnych:   

- J. Pągowska,  

- W. Majewski,  

- I. Koźlicka,  

- K. Łączkowski. 

Powyżsi kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Jankowiak M., Hącia Z., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0.  

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/6/18. 

 

Ad. 11.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady R. Banaszak zgłosił kandydaturę Radnej I. Koźlickiej na Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radna I. Koźlicka wyraziła zgodę na kandydowanie. Innych 

kandydatur nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   



 

 

 

- 6 - 

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/7/18. 

 

Ad. 12.  

Powołanie pozostałych komisji stałych Rady Gminy Suchy Las i wybór ich przewodniczących.  

 

Jako kandydatów do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych wskazano następujących 

Radnych:   

- Z. Hącia,  

- G. Słowiński,  

- M. Bajer, 

- M. Jankowiak,  

- J. Radzięda, 

- R. Rozwadowski,  

- I. Koźlicka.  

Powyżsi kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Jankowiak M., Hącia Z., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0.  

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/8/18. 

 

Następnie Radny R. Rozwadowski zgłosił kandydaturę Radnej J. Radziędy na Przewodniczącą 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. Radna J. Radzięda wyraziła zgodę  

na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/9/18. 

 

W dalszej kolejności Radni przeszli do zgłaszania kandydatów do Komisji Budżetu, Finansów  

i Rozwoju Gospodarczego. Jako kandydatów do tej Komisji wskazano następujących Radnych:   

- W. Prycińska,  

- J. Pągowska, 

- T. Sztolcman,  

- K. Łączkowski,  

- M. Przybylski,  

- G. Słowiński,  

- A. Ankiewicz.  

Powyżsi kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  
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Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Jankowiak M., Hącia Z., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0.  

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/10/18. 

 

W dalszej kolejności Radna W. Prycińska zgłosiła kandydaturę Radnej J. Pągowskiej  

na Przewodniczącą Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Radna J. Pągowska 

wyraziła zgodę na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego.  

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/11/18. 

 

Kolejno Radni przeszli do powołania Komisji Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska i Spraw 

Komunalnych. Jako kandydatów do tej Komisji wskazano poniższych Radnych:  

- M. Bajer,  

- Z. Hącia,  

- W. Majewski, 

- J. Radzięda,  

- R. Rozwadowski,  

- R. Banaszak,  

- A. Ankiewicz.  

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska i Spraw Komunalnych. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Jankowiak M., Hącia Z., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0.  

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/12/18. 

 

Następnie Radna J. Pągowska zgłosiła kandydaturę Radnego M. Bajera na Przewodniczącego Komisji 

Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska i Spraw Komunalnych. Radny M. Bajer wyraził zgodę  

na kandydowanie. Innych kandydatur nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska i Spraw 

Komunalnych. 

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   
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Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Rady Gminy nosi numer I/13/18. 

 

Następnie Wójt G. Wojtera złożył wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Suchy Las. Wójt szczegółowo wyjaśnił z czego 

wynika konieczność podjęcia takiej uchwały przez Radę Gminy. Projekt uchwały został przekazany 

Radnym. Przyczyną do podjęcia uchwały jest nowe rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych, które określa przedział wynagrodzenia dla wójtów, 

burmistrzów i prezydentów. Wójt G. Wojtera zaznaczył, że w wyniku tych zmian będzie zarabiał 

mniej o 1.700 zł w stosunku do tego co ostatnio zarabiał.  

 

Radny T. Sztolcman dopytywał o skutki niepodjęcia przez Radę Gminy projektu uchwały  

ws. ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy.  

 

Zdaniem radcy prawnego mec. H. Kuligowskiego na początku każdej kadencji należy ustalić Wójtowi 

wysokość wynagrodzenia, bo domniemanie będzie takie, że nie otrzyma żadnego wynagrodzenia. 

Radca stwierdził, że nie potrafi określić, co się stanie, jeżeli Rada nie dostosuje wysokości 

wynagrodzenia do zapisów obecnie obowiązującego rozporządzenia w tej sprawie. Organem nadzoru 

nad Radą Gminy Suchy Las jest Wojewoda Wielkopolski, który może wprowadzać różne instrumenty 

prawne, aby taka uchwała została podjęta. Zdaniem mec. H. Kuligowskiego nowe rozporządzenie 

stanowi przepisy bezwzględnie obowiązujące i nie można podejmować uchwały, która byłaby 

sprzeczna z tym rozporządzeniem. Decyzja należy do Rady Gminy.  

 

Radny M. Przybylski przypominał, że w poprzedniej kadencji został odrzucony projekt podobnej 

uchwały, ale obecnie jednak zaproponował przyjęcie ww. projektu uchwały i zgodził się ze 

stanowiskiem radcy prawnego mec. H. Kuligowskiego.  

 

Przewodnicząca A. Ankiewicz zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Suchy Las.   

Głosowania dokonano przy użyciu systemu komputerowego.   

Za – 15: Ankiewicz A., Bajer M., Banaszak R., Hącia Z., Jankowiak M., Koźlicka I., Łączkowski K., 

Majewski W., Pągowska J., Prycińska W., Przybylski M., Radzięda J., Rozwadowski R.,  

Słowiński G., Sztolcman T., 

Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0. 

Uchwała Rady Gminy w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Suchy Las nosi numer 

I/14/18. 

 

Ad. 13.  

Wolne głosy i wnioski.  

 

Sekretarz Gminy J. Nowak poinformowała o szkoleniu dla Radnych w dniu 3.12.2018 r. o godz. 16:30 

oraz w dniu 8.12.2018 r. w godz. 9:00 – 13:00. Sekretarz Gminy szczegółowo omówiła zakres  

i przedmiot poszczególnych szkoleń.  

 

Wójt G. Wojtera poinformował Radnych, że projekt budżetu Gminy Suchy Las na rok 2019 został  

w terminie do 15 listopada przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu celem 

zaopiniowania. Wójt zapewnił Radnych, że sytuacja Gminy jest dobra i stabilna, co daje gwarancję,  

że dotychczasowy poziom realizacji programów społecznych, gospodarczych i inwestycyjnych będzie 

zachowany i będzie dalej realizowany. Szczegóły Radni poznają podczas prac nad budżetem na rok 

2019.  
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Radna powiatu poznańskiego G. Głowacka zaprosiła wszystkich Radnych do współpracy w kwestiach 

dotyczących powiatu. Radna G. Głowacka zacytowała słowa R. Dmowskiego „(…) Państwo polskie 

ma przed sobą świetne widoki rozwoju i tylko trzeba, żeby ludzie w polityce tak łatwo się uczyli  

jak łatwo się demoralizują”.   

 

Pan A. Rakowski, były Radny Gminy Suchy Las pogratulował wyboru Przewodniczącej Rady Gminy 

A. Ankiewicz oraz Radnej I. Koźlickiej wyboru do Rady i jednocześnie wręczył im kwiaty.  

 

Przewodnicząca Rady A. Ankiewicz poinformowała o II sesji Rady Gminy VIII kadencji w dniu  

29 listopada 2018 r. o godz. 16:30. Przewodnicząca A. Ankiewicz poprosiła Przewodniczących 

Komisji o ustalenie terminów pierwszych posiedzeń w celu przygotowania się do kolejnej sesji.  

Przewodnicząca A. Ankiewicz powiadomiła również o terminie III sesji wyznaczonym na dzień  

18 grudnia 2018 r. o godz. 16:30 (wtorek).  

 

Ad. 14.  

Zakończenie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy A. Ankiewicz zamknęła I sesję Rady Gminy Suchy Las VIII kadencji  

w dniu 22 listopada 2018 r. o godz. 19:15.  

 

 

 

 

Sporządził:  Przewodnicząca Rady 

 Marcin Kołodziejczak    Gminy Suchy Las: 

  Anna Ankiewicz 

    


